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SE-BRM.0012.7.3.2024 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI STATUTOWEJ RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 12 grudnia 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Statutowej odbyło się w dniu 12 grudnia 2024 roku w sali posiedzeń 

ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  16:20, a zakończono o godzinie 

17:35. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Maciej Brylewski 

3. Michał Buchwald 

4. Jarosław Janowski 

5. Iwona Kosmalska 

6. Marta Kowalczyk 

7. Adam Lewandowski 

8. Dorota Łuczak 

9. Robert Maliński 

10. Magdalena Pawlaczyk 

11. Małgorzata Skrzypczak 

12. Helena Świdurska 

13. Jerzy Walczyk 

14. Adam Zydroń 

 W spotkaniu uczestniczył także radca prawny Przemysław Barczyński oraz 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Statutowej Anna Maria Andrzejewska otworzyła posiedzenie. 

Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  
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z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczyło 

9 radnych. Komisja Statutowa miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy radni mają uwagi do 

ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zapoznanie się z pismem w sprawie podziału Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej.  

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy.  

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d599b775-0730-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d599b775-0730-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d599b775-0730-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d599b775-0730-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d599b775-0730-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d599b775-0730-4#collapse5
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Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak 

  

3. Zapoznanie się z pismem w sprawie podziału Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej. 

Przewodnicząca Komisji Anna Maria Andrzejewska przedstawiła wniosek radnego 

Roberta Malińskiego oraz jego późniejszą propozycję podziału zadań starej                     

i nowej, proponowanej komisji. Odniosła się do pisma jakie złożył radny Jerzy Walczyk – 

dokumenty są załącznikami do protokołu. Zapytała zebranych radnych jakie mają 

stanowisko w tej sprawie. Głos zabrał radny Jerzy Walczyk, który omówił przygotowane 

przez siebie zestawienie tematów omawianych na Komisji Infrastruktury, Rozwoju           

i Polityki Przestrzennej – dokument jest załącznikiem do protokołu. Odniósł się do 

zakresów działania komisji rozwoju, jakie działają w gminach sąsiednich. Zauważył, że 

wniosek o podział Komisji IRIPP jest bezzasadny. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała radnemu Jerzemu Walczykowi za 

przedstawienie swojego stanowiska, które poparła. 

Radny Jarosław Janowski podziękował radnemu Jerzemu Walczykowi za przygotowanie 

i przedstawienie zestawienia. Pozytywnie odniósł się do propozycji wprowadzenia 

aplikacji, umożliwiającej na bieżąco śledzenie danej inwestycji. Poparł stanowisko 

radnego Jerzego Walczyka o nie dzieleniu istniejącej Komisji IRIPP. 

Radny Michał Buchwald zauważył, że w jego ocenie aplikacja jest potrzebna, ponieważ 

usprawni ona kontakt na linii radny – pracownik wydziału inwestycji. 
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Radny Jerzy Walczyk zaproponował spotkanie z pracownikami urzędu w celu 

wyjaśnienia konieczności funkcjonowania aplikacji o etapach inwestycji w gminie Kórnik. 

Zauważył, że takie rozwiązanie jest potrzebne. 

Ze słowami swojego przedmówcy zgodził się radny Michał Buchwald. 

Radny Adam Zydroń zauważył, że jako przewodniczący Komisji IRIPP podczas 

prowadzenia komisji pytał, czy uczestniczący w spotkaniu radni mają jakiekolwiek 

pytania, dotyczące prowadzonych inwestycji itp. Zaznaczył, że nie jest przekonany do 

złożonego wniosku w sprawie podziału Komisji IRIPP. 

Radny Adam Lewandowski zwrócił uwagę, na niską frekwencję radnych na 

posiedzeniach komisji. Zauważył, że radni w gminie Kórnik rozmawiają merytorycznie. 

Nie jest za podziałem Komisji IRIPP. 

Radna Helena Świdurska odniosła się do podziału zadań i zakresu działań Komisji 

IRIPP  w innych gminach.  

Radny Jarosław Janowski zwrócił uwagę, na krótki czas podejmowanych decyzji  przez 

radnych w sprawie nazewnictwie ulic w gminie Kórnik. 

Do wypowiedzi swojego przedmówcy odniosła się Przewodnicząca Komisji, która 

przedstawiła wypracowane stanowisko radnych w tej sprawie. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podziału Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (5) 

Maciej Brylewski, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak 
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4. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie stanowiska radcy prawnego 

Przemysława Barczyńskiego w sprawie policji sesyjnej, funkcji Przewodniczącego RMiG 

Kórnik w trakcie prowadzenia przez niego zebrania sesyjnego oraz funkcji 

przewodniczącego Komisji podczas  prowadzenia posiedzenia Komisji. Radca prawny 

zaproponował przygotowanie zmiany zapisów na następne posiedzenie Komisji.           

W dalszej części posiedzenia radni dyskutowali o rozliczaniu nieobecności na komisjach     

i sesji poprzez zmniejszenie wysokości wypłacanych diet w przypadku nie 

uczestniczenia w zebraniu. Nie podjęto w tej sprawie jednoznacznego stanowiska. 

Temat zostanie ponownie omówiony na kolejnym posiedzeniu Komisji. 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła posiedzenie Komisji Statutowej Miasta i Gminy Kórnik. 

 

                                                                                      Przewodnicząca komisji 

                                                                                  /-/ Anna Maria Andrzejewska 

 

 

 

 

 

 

  

Protokołowała: Ewa Woźniak  


